

## 特效UVC LED殺菌 預防霉菌滋生

### Powerful UVC Sanitization

透過270nm-285nm波長的強勁UVC照射，高效破壞細菌及微生物DNA結構，殺滅機體內的細菌，同時預防霉菌滋生。簡單一鍵啟動UVC殺菌功能，為你 and 家人的健康提供多一重保障。

Strong UVC quickly destroys DNA structure of germs and micro-organisms, efficiently killing bacteria inside the dehumidifier and prevents the formation of mildew.

## 高濃度負離子 淨化空氣污染物

### Advanced Anion Purification Power

特設負離子功能，釋放出高濃度負離子，吸附在空氣中的懸浮微粒並與之結合成帶電粒子，令其凝聚成較大的顆粒物，變重下墜遠離呼吸區域；藉此減低污染物濃度，以改善空氣質素。

Advanced anion technology generates negative ions to bond with contaminated particles in the air and weigh them down, effectively diluting pollutant concentration and improving your indoor air quality.

UXNION  
STERILIZATION



12升\*  
Litre / Day

\* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算  
\* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity

## 規格 Specification

型號 Model	DHM-906
抽濕量 Dehumidifying Capacity	
廠方標準 (溫度30°C、濕度80%) Manufacturer's Standard (30°C, RH80%)	12 L/Day
能源標籤標準 (溫度26.7°C、濕度60%) EELS Standard (26.7°C, RH60%)	6.6 L/Day
能源標籤 Energy Label	1級 / Grade 1
電壓 Voltage / 頻率 Frequency	220-240 V / 50 Hz
功率 Power (26.7°C, RH60%)	135 W
水箱容量 Water Tank Capacity	1.5 L
機身尺寸 Product Dimensions	(H) 493 mm (W) 293 mm (D) 183 mm
淨重 Net Weight	10 kg
定時 Timer	0 - 24 hr

## 德國寶抽濕機系列 German Pool Dehumidifier Series



DHM-906  
12L/日Day\*



DHM-914  
25L/日Day\*



DHM-706S  
12L/日Day\*

\* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算 \* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。  
中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

All information in this pamphlet is for reference only. Specification and design are subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail. Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

## 德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎ +852 6530 5963  
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☎ +852 9387 2380  
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣 MegaBox L5-5舖 ☎ +852 9018 8648  
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888  
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

俾利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699  
3A, Edificio Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. DHM-706S\_22(3.1)

www.germanpool.com

f 德國寶 (香港) German Pool HK | Q

德國寶 | Q

GERMAN POOL 

# 纖巧型 空氣淨化抽濕機

DHM-906

UXNION  
STERILIZATION



環保節能  
1級  
能源標籤

UVC  
殺菌

負離子  
淨化

智能  
控制

極致  
纖薄

12L  
/日Day\*

\* 以溫度30°C、濕度80%環境下計算  
\* Calculated under conditions of 30°C and 80% humidity



AIR-PURIFYING DEHUMIDIFIER

## 體積細 抽力勁 時尚小家庭首選

### Compact & Sleek Design For The Modern Home

機身闊度只有約29cm，深度只有約18cm，比A4紙更細，極致迷你，勝在慳位！輕鬆置於家居任何角落，專為指定範圍抽濕；無論浴室、客廳、睡房還是書房都無問題。

Slimmer than a sheet of A4 paper, the compact DHM-906 can fit into any corner of the room. Simply place it anywhere you like and need, and let it quietly do its job for you.



## 5大抽濕模式 保持家居乾爽舒適

### 5 Major Dehumidify Modes

UVC及負離子功能可獨立使用，亦可配合5大抽濕模式同時使用，包括：自動濕度控制、除濕、送風、乾衣及節能，讓你輕鬆抽濕防潮，保持家居乾爽舒適，乾淨無菌。

UVC and anion purification can be used independently, or together with Auto, Dehumidify, Fan, Dry, or ECO mode to keep your home comfortably dry, clean and mildew-free.



## 智能自動濕度調節

### Smart Auto Humidity Control

自動模式下，抽濕機可感應室內環境變化，自動調節濕度和風速，時刻讓家居維持最理想濕度；你亦可自選設定35%至85%濕度水平，滿足個人對室內濕度的不同需要。

Set your own comfort level between 35%-85% relative humidity, or let Auto Mode detect ambient conditions and adjust dehumidifying power and fan speed accordingly.

環境濕度 Humidity	≥70%	50%~70%	<50%
運作狀態 Active function	強抽濕 High humidity control	弱抽濕 Low humidity control	低速送風 Fan mode



## 榮獲1級能源標籤 保證慳電慳錢

### EMSD-Certified Grade 1 Energy Efficiency

德國寶全新抽濕機，每日抽濕量達12升\*；機身纖巧極慳位，而且抽濕效能強勁，耗電量低，更榮獲由香港機電工程署發出一級能源標籤認證，環保、慳電、慳電費，幫你慳上加慳。

All new German Pool Air-Purifying Dehumidifier DHM-906 is strong on dehumidifying power (up to 12 L/day\*), at the same time eco-friendly with EMSD Grade 1 Energy Efficiency, saving you electricity and money.



## 貼心設計

### Thoughtful Design



### 寧靜操作

42 dB 低噪音設計，運作時更加寧靜，享受更舒適睡眠。

### Quiet Operation

At only 42 dB, DHM-706S is whisper quiet, providing dry and serene comfort.



### 空氣過濾網

過濾雜質和污染物，抑制臭氣形成，保持空氣乾爽清新。

### Anti-mold Air Cleaning Filter

Effectively filtrates impurities and prevents odors, keeping air clean and fresh.



### 自動除霜功能

抽濕機會自動除去機內結霜，確保在低溫狀態下正常運作。

### Automatic Defrost Function

Auto defrost function ensures perfect operation in low temperature.



### 定時功能

特長24小時定時開關機功能，可按個人需要自行設置。

### Preset Timer Function

24-hr on and off timers for hassle-free dehumidification and air purification.



### 移動式靈活設計

機側配有把手，底部設有360°順滑滾輪，方便移動。

### Easy Maneuverability

Side handle with smooth 360° castor for mobility and convenience.



### 連續排水功能

裝上附送的排水管，讓抽濕機持續運作，無需頻繁清理水箱。

### Continuous Dehumidification

Use the supplied drainage hose to avoid repetitive emptying of the water tank.